

ENGLISH

Dear members and friends of the KITION PLANETARIUM & OBSERVATORY (CYPRUS),

Join our Online Science Café on Tuesday, April 26 at 20:00 (Cyprus time, UT+3) on Zoom, which will host Professor Raul Perez Enriquez from University of Sonora in Mexico. The subject of his talk is "[The Gnomon and its Solstice Shadows: A Universal Paradigm?](#)" All meetings of Science Café sessions are free of charge and everyone can join. Codes and info for the meeting are published on our [website](#).

Celebrate with us the International Day of Light 2022 on May 16th.

More details will be announced soon on our [website](#) and [Facebook Group](#).

Booking for [private programs](#) is now available until the end of May. Live the experience of unique planetarium programs, interesting collections of geological samples and space exhibits. Observe with professional telescopes, the planets and other gems of the night sky.

We are glad to inform you that registration at Summer school in July is opened. SUMMER AT THE KITION OBSERVATORY will give school students on-line astronomy experience. This July for primary school students there will be "[Life on Planets](#)".

SUMMER AT THE KITION OBSERVATORY is part of [Kition Astronomy Academy](#) and it is designed for school students of different age.

If you wish to organize an astronomy or science related educational event feel free to [contact us](#).

Join our spacewalk...

Best regards,

George Troullias

Director, KITION PLANETARIUM & OBSERVATORY
Cyprus National Coordinator for UNESCO International Year of Light 2015
Cyprus National Coordinator for UNESCO International Day of Light





ПО-РУССКИ

SPACEWALKER Volume: 15 Issue: 5 *Friday, April 22, 2022*

Дорогие друзья ПЛАНЕТАРИЯ И ОБСЕРВАТОРИИ КИТИОНА (КИПР),

Присоединяйтесь к нашему онлайн научному кафе во вторник, 26 апреля в 20:00 (кипрское время, UT+3) на встречу с приглашённым докладчиком проф. Раулем Пересом Энрикесом из Университета Соноры в Мексике. Он представит доклад «[Гномон и его тени в солнцестояния: универсальная парадигма?](#)» Встреча состоится 26 апреля в 20:00 (кипрское время, UT+3). Эти встречи, как и все онлайн научные кафе, проходят бесплатно на платформе зум. [Приглашаются все желающие](#). Полный список [прошедших и следующих встреч](#) можно посмотреть на сайте Планетария и обсерватории Китиона.

Отметьте вместе с нами 16 мая Международный день света в 2022 году

Более подробная информация будет объявлена в ближайшее время на [нашем сайте](#) и в [группе фейсбук...](#)

До конца мая можно забронировать [приватную программу](#). В неё входит уникальная программа Планетария на выбор, осмотр богатой коллекции геологии, окаменелостей Кипра, Земли и даже экспоната с Луну, и наблюдения в большие телескопы Обсерватории.

Мы рады сообщить, что в программе «Лето в Обсерватории Китиона» для школьников организованы разнообразные циклы. Например, уже проводится набор младшеклассников на программу «[Life on Planets](#)» в июле. «Лето в Обсерватории Китиона» - это раздел [Астрономической академии Китиона](#), созданной для ребят, чтобы в увлекательной форме освоить новые навыки.

Если вы хотите организовать образовательное мероприятие по астрономии или науке, [обращайтесь к нам](#).

Присоединяйтесь к нашей космической прогулке...

С наилучшими пожеланиями,

George Troullias

Director, KITION PLANETARIUM & OBSERVATORY
Cyprus National Coordinator for UNESCO International Year of Light 2015
Cyprus National Coordinator for UNESCO International Day of Light

9 Ammochostou Street, Kiti, Larnaca, 7550, CYPRUS
Contact Phone: + 357 99991111

WEBSITE: www.astronomycyprus.eu E-MAIL: planetarium@cytanet.com.cy
FACEBOOK: <http://www.facebook.com/groups/kition/>

